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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  16/03/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1)Υπουργό  Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

            2)Υπουργό Εσωτερικών 

 

ΘΕΜΑ: «Εμφάνιση δυσοσμίας στο νερό στην περιοχή του Νέου Βουτζά» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

         

Σύμφωνα με τον τοπικό τύπο λόγω πρόσφατου προβλήματος που 

δημιουργήθηκε σε ιδιοκτησία επί της οδού Ροδοδάφνης, ακάθαρτα ύδατα 

από δεξαμενή εντός της ιδιοκτησίας, στο δημοτικό δίκτυο ύδρευσης. Το 

κλιμάκιο του Δήμου φέρεται να  άνοιξε τους πυροσβεστικούς κρουνούς, 

προκειμένου να ανανεωθεί άμεσα το νερό του δικτύου και να σταματήσει 

η δυσοσμία και  εν συνεχεία ενημέρωσαν τους κατοίκους των δρόμων 

όπου διαπιστώθηκε το πρόβλημα.  

 

Επίσης, διενεργήθηκε υπερχλωρίωση ως έκτακτο μέτρο και ελήφθησαν 

δείγματα που εστάλησαν την 11/03/2022 σε αναλυτικό εργαστήριο για τη 

διαπίστωση πιθανής μόλυνσης. 

 

Μέχρι τότε, όπως είναι εύλογο οι κάτοικοι που διαμένουν σε καθορισμένες 

οδούς της περιοχής δεν δύνανται να καταναλώνουν το νερό από το οδικό 

δίκτυο, πράγμα το οποίο προκαλεί τεράστιες δυσκολίες στους κατοίκους 

και αναστάτωση σε όσους κατανάλωσαν νερό, πριν ενημερωθούν από τις 

Υπηρεσίες του Δήμου.  

 

Υπενθυμίζεται ότι πολλές περιοχές της ανατολικής Αττικής χρήζουν 

άμεσης ανανέωσης του δικτύου ύδρευσης και αποχέτευσης, προκειμένου 
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να βελτιωθεί η διαβίωση των κατοίκων και να μην υπάρχει ενδεχόμενο 

μόλυνσης. 

 

Βάσει των ανωτέρω,  

 

Ερωτώνται   οι Υπουργοί: 

1) Έχουν διαπιστώσει τα αρμόδια κλιμάκια του Δήμου, την ακριβή 

αιτία διοχέτευσης των ακάθαρτων υδάτων από ιδιωτική δεξαμενή 

στο δημοτικό δίκτυο ύδρευσης; 

2) Έχουν προκύψει τυχόν αναφορές για πιθανά κρούσματα μόλυνσης 

των κατοίκων ή ζώων συντροφιάς από την κατανάλωση ύδατος; 

3) Σε τι ενέργειες θα προβεί ο Δήμος, προκειμένου να εκμηδενίσει 

οποιαδήποτε πιθανότητα μόλυνσης του δικτύου; 

4) Προτίθεσθε να ενισχύσετε τους τοπικούς Δήμους για τη δημιουργία 

ενός σύγχρονου δικτύου ύδρευσης και αποχέτευσης σε όσες 

περιοχές της ανατολικής Αττικής, εμφανίζουν προβλήματα; 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

 

                             Αντώνιος Μυλωνάκης 




